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De fractie heeft de volgende vragen:

Recent is een aantal publicaties uitgegeven over congestie op het elektriciteitsnet in de provincies

Noord-Brabant en Limburg. Onderstaand 2 publicaties.

o Website Rijksoverheid : Congestie op het elektriciteitsnet in Limburg en Noord-Brabant, klik

HIER
. Website AD : Tennet kan vraag niet meer aan: stop op bedrijfsaansluitingen elektriciteitsnet, klik

HIER
Vraag 1,2 en 3

Door een aantal organisaties worden oplossingen aangedragen om de capaciteitsproblemen op het

elektriciteitsnet tegen te gaan. Onderstaand 2 publicaties hierover:

o Website Hier Opgewekt : Oplossingen bij capaciteitsproblemen op het net, klik HIER

o Website Comcam : Mogelijke oplossingen bij netcongestie, klik HIER

Vraag 4 en 5

Vragen

Heeft u kennisgenomen van deze publicaties? Wat is uw mening? Wat betekent dit voor

Roosendaal en haar regio? Wat is uw plan van aanpak?
Wat gaat u in regionaalverband ondernemen?
Wat betekent dit voor de inwoners van Roosendaal en haar ondernemers?
Wat vindt u van bovenstaande oplossingsrichtingen? Wat gaat Roosendaal en haar regio

ondernemen concreet en wanneer op korte termijn?
Hoe staan we met het dossier 380 kV? Wat zijn de data en verwachtingen?

Namens de fractie van PvdA,

Paul Klaver
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Datum
Ondenrerp het elektriciteitsnet in Noord-BrabantCon estie
Portefeuillehouder Col B&W

FIõA
GGGfiãfiilft¡t¡l¡



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Vragen:

1. Heeft u kennisgenomen van deze publicaties? Wat is uw mening? Wat betekent dit voor

Roosendaal en haar regio? Wat is uw plan van aanpak?

Wij zijn bekend met deze bekendmaking van Tennet en de publicaties. Dit betekent voor Roosendaal

hetzetfde als voor een groot aantal andere regio's en gemeentes. DrT is van invloed op zowel de

energietransitie als economie, zie ook raadsmededeling 557078.

Roosendaat zat doorgaan met de energie- en warmtetransitie, maar de invulling hiervan zalwiizigen,

richting slimmere oplossingen. Vooral in nauw overleg met Enexis gaan we kiiken waar de

moge I ijkhe d e n, i n novatie s e n ko ppe I ka nse n I igge n.

2. Wat gaat u in regionaalverband ondernemen?

ln regionaalverband wordt binnen de RES-regio afgestemd waar we op korte en lange termiin op

focussen en wie actiehouder is. Ook vindt er afstemming plaats fussen gemeentes, zodat we

gezamenlijk kunnen optrekken en van elkaar leren in de oplossingen.

3. Wat betekent dit voor de inwoners van Roosendaal en haar ondernemers?

Dit heeft voor de inwoners van Roosendaal op dit moment weinig effect-

Ondernemers (indien grootverbruikers) zullen in praktische zin eerder tegen beperkingen aanlopen.

Aanvragen voor terugleveren van duurzame opwek, nieuwe aansluitingen en uitbreiding van

bestaande aansluitingen worden op dit moment niet behandeld:We zullen gezamenliik toe moeten

naar creatieve, slimmere oplossingen. Voorbeelden zoals Green Deal Majoppeveld ziin hierin van

groot belang.

Door een aantal organisaties worden oplossingen aangedragen om de capaciteitsproblemen op het

elektriciteitsnet tegen te gaan. Onderstaand 2 publicaties hierover:

. Website Hier Opgewekt : Oplossingen bijcapaciteitsproblemen op het net, klik HIER

. Website Comcam : Mogelijke oplossingen bij netcongestie, klik HIER

Vragen:

4. Wat vindt u van bovenstaande oplossingsrichtingen? Wat gaat Roosendaal en haar regio

ondernemen concreet en wanneer op korte termijn?

We zullen creatief moeten omgaan met de nieuwe situatie van transportschaarste. Zowelvoor de

netbeheerder, Tennet, tandetijke en gemeentelijke overheid ligt een rolweggelegd. Dit in overleg met

ondernemers en burgers. Op tange termijn zal een uitbreiding van het net plaatsvinden door Tennet

en daarnaast zutlen we methodes voor efficiënter gebruik van het elektriciteitsnet moeten gaan

foepassen en stimuleren.

De energievisie waar dit jaar aan wordt gewerkt, zullen we breder gaan inzetten. Niet alleen

duurzame opwek, maar ook slimme optossingen zullen hierin moeten worden meegenomen. ln de

regio wordt gekeken hoe er wordt omgegaan met de opgaves voor windenergie, zon-op-dak en zon-

opJand.



5. Hoe staan we met het dossier 380 kV? Wat zijn de data en verwachtingen?

Het definitieve inpassingsplan van de hoogspanningsverbinding Zuid-West 380 kV Oost wordt ter

inzage gelegd. Dit zal gebeuren rond het eind van de zomervakantieperiode. Bii het inpassingsplan

komt een Nota van Antwoord. Hierin wordt antwoord gegeven op de zienswijzen die begin dit iaar ziin

ingediend toen het ontwerp-inpasslngsp/an ter inzage lag. Waar van toepassing ziin deze zienswiizen

venuerkt in het definitieve inpassingsplan.
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Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De




